
»a mathematician, like a painter or a poet, is a maker of patterns«

(g. h. hardy) taking as its starting point the life of the indian

mathematician ramanujan, complicite’s new show is a pro -

vocative meditation on the nature of imagination, journey and

identity. 

Exploring the beauty of mathematics and the complexity of

modern India, A Disappearing Number, opens a window to the

infinities of meaning which surround us, asking questions about

birth, death, solitude and belonging…

Complicite was last seen in Germany in 2005 with Measure for

Measure at the Berliner Festspiele and previously with Mnemonic

(Munich Kammerspiele in 2002) The Noise of Time (Berliner Festspiele

2001); The Caucasian Chalk Circle (Berlin 1997); The Three Lives of

Lucie Cabrol (Munich, Hamburg, and Berlin 1995) and The Street of

Crocodiles, (Munich 1993 and Cologne 1994)

Recent work includes a world tour of Measure for Measure, a revival

of A Minute Too Late (National Theatre, London) and The Elephant

Vanishes (Tokyo, Osaka, London, Paris, New York).
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»ein mathematiker ist, wie ein maler oder ein dichter, jemand,

der muster erschafft« (g. h. hardy) die neue produktion von com-

plicite nimmt das leben des mathematikers ramanujan als aus-

gangspunkt und ist eine provokative auseinandersetzung  mit

begriffen wie vorstellungskraft, reisen und identität.

Indem A Disappearing Number die Schönheit von Mathematik und

die Komplexität des modernen Indien erforscht, öffnet das Stück

ein Fenster zu all den Unendlichkeiten von Bedeutung, die uns

um geben. Es stellt Fragen über Geburt, Tod, Einsamkeit und Zu ge -

hörig  keit...

Complicite war zuletzt 2005 mit Measure for Measure (Maß für Maß)

in Deutschland bei den Berliner Festwochen zu Gast. Davor war die

Gruppe bereits mit den Produktionen Mnemonic (bei den Münchner

Kammerspielen 2002), The Noise of Time (Das Geräusch der Zeit,

Berliner Festspiele 2001), The Caucasian Chalk Circle (Der kaukasi-

sche Kreidekreis, Berlin 1997), The Three Lives of Lucie Cabrol (Die drei

Leben der Lucie Cabrol, München, Hamburg, Berlin 1995) und The

Street of Crocodiles (Die Straße der Krokodile, München 1993, Köln

1994) in Deutschland auf Tournee.

Die letzten Arbeiten von Complicite waren eine Welttournee mit

Measure for Measure, eine Wiederaufnahme von A Minute Too Late

(Eine Minute zu spät, am National Theatre, London), sowie The

Elephant Vanishes (Der Elephant verschwindet in Tokyo, Osaka, London,

Paris und New York).
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